
Obchodní akademie, Střední odborná škola knihovnická a Vyšší odborná škola Brno 
příspěvková organizace 

 
Zápis č. 4 

z jednání ze školské rady zvolené na období 2018−2021 ze dne 25. 10. 2018 

 

Přítomni: 

Členové školské rady (dále jen ŠR): Ing. Pfléger Petr 

                                                               Mgr. Bukovská Lenka 

                                                               Wenzlovská Andrea 

                                                               Ing. Hnidáková Pecková Jarmila 

                                                               Ing. Polášek Radim, Ph.D. 

                                                               Ing. Mgr. Zouhar Lukáš        

                                                               Lukas Ondřej       

Nepřítomni: 

Bc. Doležel  Michal  

Natálie Bezvodová  

 

Hosté: 

Ředitel školy: Ing. Mgr. Jiří Haičman 

 

Program: 

1. Schválení výroční zprávy za školní rok 2017/2018 

2. Diskuze 

 

Paní předsedkyně Ing. Jarmila Hnidáková Pecková v 15.35 zahájila jednání Školské rady, navrhla 

program jednání. 

ŠR schválila navržený program jednání 

 

Ad. 1 Pan ředitel seznámil členy s obsahem výroční zprávy. 

Poté vymezil prostor na případné dotazy. 

Ing. Polášek Radim se dotázal, zda funguje Studentský parlament, načež mu bylo panem ředitelem 

odpovězeno, že setkání Studentského parlamentu bylo v říjnu 2017.  Ing. Polášek má zájem iniciovat 

studentský parlament, načež pan ředitel nijak neragoval.       

    

 

ŠR schválila výroční zprávu 

Hlasování: 7 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a) 

 

  



Ad. 2 

Paní předsedkyně se zeptala, jestli je možné se zapojit do projektů, např. „Šablony“ a „Erasmus + 

mobility“ na další vzdělávání pedagogů. 

P. Wenzlovská konstatovala, že projekty, které paní předsedkyně navrhuje, není škola schopna 

spolufinancovat a pan ředitel doplnil, že dle Asociací gymnázií a Asociací SŠ nebyly tyto projekty 

doporučeny jako vhodné. 

 

Nejbližší zasedání ŠR bylo předběžně stanoveno na červen 2019, předběžně v 15.30 hod. 

                                                                       

Zapsala dne 25. 10. 2018 Wenzlovská Andrea  Ověřili: 

 

 

       Ing. Jarmila Hnidáková Pecková 

 

 

       Ing. Radim Polášek, Ph.D. 

 


